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Abstract (en)
The device comprises a pallet (2) forming a single body with rods (21) for the fitting of the feet (12) located on one side of the chairs (1) which
are folded up on themselves and arranged vertically beside each other. On this subjacent layer (5) of two rows (3 and 4) of chairs (1) is placed a
subjacent layer (6) of two rows (7 and 8) of chairs (1), the feet of which are fitted over rods (21) forming one body with elements (28) resting on the
arm-rests (17) of the subjacent layer. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif comporte une palette (2) faisant corps avec des tiges (21) pour l'emboîtement des pieds (12) situés d'un côté de fauteuils (1), repliés
sur eux-mêmes et disposés verticalement les uns à côté des autres. Sur cette couche sous-jacente (5) de deux rangées (3 et 4) de fauteuils (1), est
placée une couche sus-jacente (6) de deux rangées (7 et 8) de fauteuils (1) dont les pieds sont emboîtés sur des tiges (21) faisant corps avec des
éléments (28) reposant sur les accoudoirs (17) de la couche sous-jacente. <IMAGE>
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